
Generalforsamlinssrefelat

Torsdag den 17. december 2009 kl. 19.00, atholdtes ekstraordinrer generalforsamiing i Ejerfo-
reningen Klokkeskorvej 15-17. 8260 Viby J. pi Hojvangsskolen i Stavtrup. med folgende dags-
orden:

1. Valg af dirigent og referent.

2. Orienterin" om status pl vandskaden 15H (opgang 15s).

3. Orientering om n,v gartnerordning ( kob af redskabsskur eller container ).

4. Orienteling om sagen om Rema 10C0's parkeiin,esplad.s.

5. Beslutning om aendring af vedtegternes $ 15, stk. 1 angflende vinduer og dore.

Ny g 15 vedlegges.

6. Beslutning om tiifojelse tii vedtagemes $ 15 angAende maling af stakitter.

Ny g 15 vediegges.

Der stemmes om indfsreise af betaling pA 250 kr. ved udebliveise fra felles arbeidsciae.

Valg af ancire medlemmer til bestvrelsen.

Bestyrelsen foresiAr at Ghasan George Yousif indtraeder som besryrelsesmedlem.

9. Valg af suppleanter til bestyrelsen.

10. Orientering om at den ordinaere generalforsamling i 2010 forv-entes aflroldt i februar
mSned 20i0.

1 1. Eventuelt.

P6. generalforsamlingen var der fremmsde fi'a foigende lejligheder:

Navn: Adresse:

7.

8.

Maj-Britt Si<jelmose

Ina Gormsen

Gorm Reventiow

Tine Zsllner Christiansen (ved fuldma,et)

I ura trrksen (ved ti;lCmagt)

Prehen lcncen

Ghasan George Yousif

Jens Overballe

I(lokkeskowej 15 A

Klokkeskowej 1-< D

Klokkeskowej 15 E

Klokkeskowej 15 M

Kiokkesko.ryej 15 P. st.tv.

Klckkeskov.rej 15 P, l. nr

Kioldreskowej 15 R

Kloki<eshowej 15 S, 1. L. 1

Fordelingstal:
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Martin Dyg Jensen (ved fuldmagt)

Michaei Ustmp

Jens Overballe

Jens Overballe

Jens Overballe

Lasse S. Pedersen

\ , , for+in J?rraaqrr l

Ad 1.

Klokkeskowej i5 T, st. tv

Klokkeskowej 15 T, st.th.

Kiokiieskowej 15 T, 1. L 1

Klokkeskowej 15 T, 1. L 2

Klokkeskowej 15 T, L L 6

Klokkeskowej 17 D st. tv
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Endvidere deltos Henrik Frost Sorensen fra DATEA A/S.

Ad 2.

Valg af dirigent og referent.

Hemik Frost Ssrensen (HFS) blev enstemmigl val$ til dirigent og bod velkom-
men pa besryrelsens og egne vegne. HFS konstaterede, at generalforsamlingen var
lovligt indvarslet i henhold til vedtegteme og besiutningsdygtig i relation tii
dagsordenens punkter. bortset fra puntrt 5. besiutning om Endring af vedtaegternes

$ 15, stk. 1 angiende vinduer og dore som, for at biive vedtaget krever, at2l3 af
de stemmeberettigede medlemmer sivel efter antal som efter fordelingstal stem-
mer herfor. Punkt 6, beslutning om tilfojelse til vedtaegernes $ 15 ang&ende ma-
ling af stakitter, krinne dedmod godt besiuttes eftersom dette punkt blev godkendt
pA den seneste ekstraordin€re generalforsamling, den 29. okrober 2009, dog uden
at2l3 af medlemmerne var tilstede.

Martin Rygaard biev enstemmigt vedtaget som referent.

Orientering om status pf; vandskaden 15H (opgang 15s).

Gorm fortalte kort om sagen vedr 15H. Vi undersoger stadig sagen, og der er in-
gen fejl p6rcr og faldstammer. Der blev forslAet folgende:
Forsiag om renovering af brusekabiner
Forslag om, at afgive sagen i i5 H til professionel rAdgiver.
Forsiag om at lade vand sti i den "ledige" lejlighed for at teste om vandet kan
komme derfra. da vandet kommer periodisk.
Forslag om. at snakke med ejer ved siden af i5H for at hsre om han har proble-
mer med svamp.
Forslag om, at snakke med en fra fuhus termografi som kan se med noget blit iys

Bestyreisen arbej<ier videre med sagen.

Orientering om ny gartnerordning ( kob af redskabsskur eller container ).

Generel information fra bestyrelsen om mulighed for, at skifte veciligehoidelses
firma for at kunne spare penge og samtidig fi nogle der gol det ordentligt. Det har
vaeret et problem med de sidste 2 selskaber, at kvaliteten lsbende er dalet kraftigt.

Ad3



Ad4

Ad5

Ad6

En mulighed er at hwe nogle som bestyreisen har kendskab til. som dog ild<e har
deres e-set udsryr. SAledes skal foreningen kobe deres eget udst,vr, planeklipper
osv. som skal kunne l6.ses inde f.eks. i et skut/rum inde under trapperne i opgan-
gene

Bestyrelsen arbejder videre med dette punkl.

Orientering om sagen om Rema 1000's parkeringsplads.

Bestyrelsen har flindet ud af. at ejerforeningen deler vedligeholdelse af bl.a. p-
pladsen. med Preben Jensen og bodegaen. Pladsen skal renoveres og bestyrelsen
indhenter derfor tilbud. Det betyder ogs6, at der hvor der ellers er rafik af kunder
fra Rema og bodega skal der ogs& betales vedligeholdeise i forhold tii foldelings-
tai.

Beslutning om rendring af vedtregternes $15, stk. 1 angiende vinduer og do-
re.

Punktet. omirandlede en endring i foreningens vedtegter" siledes at det er den
enkelte ejer i stedet for foreninsen. der foretager den udvendige vedligeholdelse
og fomyelse af dare mod frellesareaier, udvendige ruder og vinduer.

Vedtregtsendringer krcver, at2l3 af foreningens samlede mediemmer stemmer
herfor. Eftersom kun ca ii3 af foreningens medlemmer var til stede, kunne der ik-
ke stemmes om dette punict.

Punlctet kan dog tages op pA den kommende ordinrere generalforsamiing, hvis
denne afholdes indenfor 8 uger, og hvis mindst 213 af de tilstedevrerende med-
lemmer efter fordeiingstal stemmer herfor.

3891 stemte for, og 293 imod.

Nir punktet tages op tii endeiig afstemning, skal der indsicrives i vedtegterne
hvilke modeller og merke der skal bruges - vindueridsre.

Beslutning om tilfajelse til vedtagternes $ 15 angiende maiing af stakitter.

Prulktet omhandlede en tilfojelse tii foreningens vedteger. $ 15. med et ny.t stk. 6:
Ejerne af stuelejlighederne forestir selv rnaling af stakitter'. bide indvendigt og
udvendigf. Hvis ikiie planl<everkerne holdes i en ordentiig stand. kan bestvrelsen,
efter en skliftiig advarsel og 28 dage for ejeren tii at efterkoillme den, fi en maler'
til at udf-sre jobbet. p5. ejers regning.

Punl<tet var oppe til beslutning pa den seneste ekstraordinare generaiforsamling
den 29. ok:tober ?AA9, hvor det med mere end 2i3 flenal blev go<ikendt at tage
punktet op pa en n,v ekstraordinaer generalforsamiin-s.



Punlcet blev siledes sat tii
te imod. Punktet er dermed

Punktet vii blive indfsft i

afstemning efter fordelingstal: 3184 stemte for. 0 stem-
godkendt.

foremngens vedtegler efter den ordinrere generalfor-

Ad.7 indforelse af betaling pA 250 kr. ved udeblivelse fra felles

Punktet var medtaget med hab om at f6. en stsrre deltageise p6 foreningens ar-
bejdsdage.

Punktet blev sat til afstemning efter fordelingstal: 2942 stemte for,242 stemte
imod.

Forsiag om dato til arbejdsdag tages op til den kommende ordinaeie general for-
samling herunder goremAl.

Ad.8 Valg af andre medlennmer tii bestyrelsen.

Bestyrelsen foreslA'r at Ghasan George Yousif indtraeder som besfrelsesmed,lem.

Yousif hal siden sidste ekstraordinere generalforsamling fungeret som passilt
mediem af bestvrelsen. Yousif blev enstemmigt valgt ind og er p6 genvalg i 2010.

Ad. 9 Valg af suppieanter til bestvrelsen

Ingen snskede at stiile op som suppleanter. Der henstiiles til at interesserede mel*
cier sig p6. den ordinere generalforsamling i 2010.

Ad- 10 Orientering om at den ordinare generalforsamiing i 2010 forventes afholdt i
februar mined 2010.

Den ordinrre ,eeneralforsamling i 2010 bliver afholdt tirsdag d,en 2. februar. Ind-
kaldelse med dagsorden skulle vare sendt ud til aiie ejere.

Ad 11 Eventuelf

Det biev forsiAet, at foreningen kunne f6 en konsulent ud fra Arhus kommune.
som giver tilsliud til idimamiijo venlige losninger.

Der foieli iklie ydeiligere under evenfuelt, og eeneralforsamiingen blev hrvet kl. 20.45.

samling 2010.

Der stemmes om
arbejdsdag.
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Henrik Frost Sorensen
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